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265-267 
AVENUE DORVAL
DORVAL, QC

À LOUER | FOR LEASE

2 127 PI. CA. | SQ. FT.
DISPONIBLE | AVAILABLE

SUITE 200-201
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SUITE 200-201
Espace de bureaux | Office Space

Superficie disponible
Available Space

2 127 pi. ca. | sq. ft.
(2e étage | 2nd floor)

Terme 
Term

5-10 ans | years

Taux de location brut
Gross Rental Rate

25,00 $ / pi. ca. | sq. ft. 

Stationnement
Parking

Stationnement sur le côté et à l’arrière 
du bâtiment, premier arrivé, premier 
servi.

Parking on the side and the back of the 
building first come first serve.

Situé à proximité du centre commercial les Jardins Dorval, de la 
gare VIA Rail et de l’aéroport de Montréal, à quelques minutes 
de l’autoroute 20. Cet espace de bureaux possède d’excellentes 
fenestrations.

Located near the Jardins Dorval shopping center, the Via Rail 
station and the Montreal airport, a few minutes from Highway 20, 
this office space has excellent windows. 
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Trevor Onesi
Vice président associé
Courtier immobilier | Industriel
Associate Vice President
Real Estate Broker | Industrial
514-747-2893
trevor.onesi@cushwake.com

©2022 Cushman & Wakefield.SRI Tous droits réservés. Les informations contenues dans cette communication sont strictement confidentielles. Cette information a été obtenue par des sources jugées fiables mais non vérifiées. AUCUNE GARANTIE OU REPRÉSENTATION, EX-
PLICITE OU IMPLICITE, N’EST FAITE À L’EXACTITUDE DES INFORMATIONS CONTENUES DANS LA PRÉSENTE ET VA DE MÊME CONCERNANT LES ERREURS, LES OMISSIONS, LES CHANGEMENTS DE PRIX, LA LOCATION OU D’AUTRES CONDITIONS, UN RETRAIT SANS 
PRÉAVIS ET TOUTE CONDITION D’INSCRIPTION SPÉCIALES IMPOSÉES PAR LE(S) PROPRIÉTAIRE(S). DANS LE CAS ÉCHÉANT, NOUS NE FAISONS AUCUNE REPRÉSENTATION QUANT À L’ÉTAT DE LA PROPRIÉTÉ (OU DES PROPRIÉTÉS) EN QUESTION. ©2022 Cushman 
& Wakefield ULC.  All rights reserved.  The information contained in this communication is strictly confidential.  This information has been obtained from sources believed to be reliable but has not been verified.  NO WARRANTY OR REPRESENTATION, EXPRESS OR IMPLIED, 
IS MADE AS TO THE CONDITION OF THE PROPERTY (OR PROPERTIES) REFERENCED HEREIN OR AS TO THE ACCURACY OR COMPLETENESS OF THE INFORMATION CONTAINED HEREIN, AND SAME IS SUBMITTED SUBJECT TO ERRORS, OMISSIONS, CHANGE OF 
PRICE, RENTAL OR OTHER CONDITIONS, WITHDRAWAL WITHOUT NOTICE, AND TO ANY SPECIAL LISTING CONDITIONS IMPOSED BY THE PROPERTY OWNER(S).  ANY PROJECTIONS, OPINIONS OR ESTIMATES ARE SUBJECT TO UNCERTAINTY AND DO NOT SIGNIFY 
CURRENT OR FUTURE PROPERTY PERFORMANCE.  
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